
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 14 maj 2024. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson. 

 

Ej närvarande: Olle Johansson, 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.30 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Ekonomin är hyfsat god, nu när en stor del av medlemsavgifterna har börjat komma in på föreningens 

konto. Efter vinterns el-räkningar som till stor del belastat föreningens ekonomi. 

- Föreningens IBAN nummer borde läggas till på medlemsinbetalningsavin. 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga. 

 

6. Harry 
Harry har under våren haft lite olika småkörningar, bland annat till Stora Kornö. 

 

7. Verkstan 
- Acetylen kompressorn har kunnat lyftas upp på andra våning. Vikten var 800 kg vilket telfern klarade. 

- Våran vita julle som står i verkstan behöver iordningställas med bl.a. motorinstallation. 

 

8. Museet 
- Leif A har skickat information till handläggaren Visit Lysekil om vår verksamhet. 

- Åke har fått anmälan om flertalet besök till föreningen under försommaren. 

 

9. Fastigheten 
- En fråga som kom upp är om det skulle vara ekonomi att installera solfångare på byggnadens tak. 

Peter O skulle ta en första kontakt med sakkunnig för att få lite med information, innan vi går vidare. 

- Vi skall kontrollera avtalstexten närmare med KONE -hissar hur avtalet är formulerat. Alla är överens om 

att dom är oskäliga sina kostnader och att vi skall undersöka andra alternativ. 

- Securitas skall kontaktas för uppdatering av larmet till 4 G. 

 

10. TKM / Evenemang 
Lars A föreslår att vi skall kunna erbjuda platser med bord till personer som vill sälja nya eller begagnade 

båttillbehör, till en kostnad på c:a 300 kr/plats. En annons i LP och i sociala medier behövs för att nå ut med 

budskapet. 

 

11. Rapporter 
Stig E kommer att uppdatera hemsidan, med att försäljning av motordelar finns att köpa i begränsad 

omfattning till Skandia motorer. Det kan även finnas vissa delar till andra motorer. 

 

12. Övrigt 
Ingen fråga. 

 



 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 11 juni kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.50 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


